
Zápis z řádného zasedání Akademického senátu FSE UJEP ze 

dne 25.9. 2013 (v studovně FSE UJEP od 13:00) 

Prezenční listina: 9 senátorů 

      

Ing. Petr Hlaváček, Ph.D., 

Ing. Petr Kačírek, 

Bc. Tomáš Klener, 

Bc. Miroslav Kopáček, 

Bc. Kristýna Kulštejnová, 

Mgr. Radka Michelová  

PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D., 

RNDr. Jana Šimsová, Ph.D., 

Ing. Petr Votava 

 

Hosté:  Děkan fakulty FSE UJEP RNDR. Jaroslav Koutský, 

Proděkan pro rozvoj a informatizaci Mgr. Ondřej Moc, Ph.D, 

Proděkan pro studium Ing. Kateřina Felixová, Ph.D. 

Proděkan pro vnější vztahy Doc. PhDr. Pavel Kuchař, CSc. 

 

Omluveni: Michaela Lišková, Radka Kašparová, Volodymyr Volf. 

 

Dále jsou všechna jména přítomných uvedena bez titulů 

 

Program řádného zasedání 

1. Schválení programu jednání AS FSE UJEP. 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání AS FSE UJEP ze dne 13. 6. 

2013. 

3. Informace o výsledcích hlasování per rollam.  

4. Návrh na rozšíření Vědecké rady FSE UJEP. 

5. Volby do AS UJEP a do AS FSE UJEP. 

6. Svolání Akademické obce FSE UJEP. 

7. Různé  

http://fse1.ujep.cz/index.php?idx=3834


Ad. 1. Schválení programu jednání AS FSE UJEP 

Předseda Petr Hlaváček přivítal všechny přítomné na řádném zasedání 

akademického senátu FSE UJEP a konstatoval, že senátoři byli přítomni v počtu 8 

(senátorka Radka Michelová přišla později) a senát je usnášeníschopný. Petr 

Hlaváček požádal přítomné o doplnění programu zasedání. Žádné doplňující návrhy 

nezazněly. Petr Hlaváček nechal hlasovat o předloženém programu jednání. 

Návrh: Akademický senát schválil program jednání AS FSE UJEP. 

Výsledek hlasování: 8 pro x 0 proti x 0 se hlasování zdržel. 

Závěr hlasování: Návrh byl při hlasování jednohlasně schválen. 

 

Ad. 2. Schválení zápisu z předchozího jednání AS FSE UJEP ze dne 13. 6. 2013 

Předseda senátu se optal, zda nejsou nějaké připomínky ke zmíněnému zápisu 

z jednání z 13. 6. 2013, žádné připomínky nebyly vzneseny.  

Návrh: Akademický senát schválil zápisu z jednání ze dne 13. 6. 2013. 

Závěr hlasování: 8 pro x 0 proti x 0 se hlasování zdržel. 

Výsledek hlasování: Návrh byl při hlasování jednohlasně schválen. 

 

Ad. 3. Informace o hlasování per rollam 

Předseda senátu Petr Hlaváček informoval o výsledcích hlasování per rollam  

o dokumentu „Aktualizace dlouhodobého záměru FSE UJEP na rok 2013“. Tento 

dokument byl na základě hlasování schválen.  

 

Ad. 4. Návrh na rozšíření Vědecké rady FSE UJEP 

Předseda senátu předal slovo děkanovi fakulty FSE Jaroslavu Koutskému, který 

informoval senát o záměru rozšířit Vědeckou radu FSE UJEP o doc. Ing. et Ing. 

Stanislava Škapa, Ph.D., který je děkanem na podnikatelské fakultě VUT v Brně. 

V diskuzi ke členům Vědecké rady byl vznesen dotaz, zda jsou jména členů Vědecké 

rady uveřejněna na webu fakulty, odpověď byla pozitivní. 

Návrh: AS FSE UJEP schvaluje návrh na rozšíření Vědecké rady o doc. Ing. Et Ing. 

Stanislava Škapa, Ph.D. 

Závěr hlasování: 9 pro x 0 proti x 0 se hlasování zdržel. 

Výsledek hlasování: Návrh byl při hlasování jednomyslně schválen. 

 



Ad. 5. Volby do AS UJEP a do AS FSE UJEP 

Předseda Petr Hlaváček informoval o termínu voleb, který byl schválen hlasováním 

per rollam na 6. 11. 2013. Zároveň informoval o ustanovení volební komise pro volby 

do AS UJEP a AS FSE UJEP, která byla schválena hlasováním per rollam. 

Předsedkyní volební komise je Ing. Alena Zábranská, Ph.D., Bc. Pavel Baume 

(5.ročník, Podniková ekonomika a management), Magda Rauchová (2. ročník, 

Podniková ekonomika a management). Návrhy na kandidáty jsou předány 

předsedovi volební komise nebo vloženy do schránky AS FSE UJEP do 12:00 dne 

22. 10. 2013. 

V souvislosti s dlouhodobější tendencí nedosažení 20% účasti na volbách, kterou je 

podle Volebního jednacího řádu AS FSE UJEP nutné splnit pro platnost výsledků 

voleb, akademický senát hlasoval také o termínech doplňujících voleb: 

   7. 11. 2013 – čtvrtek 

 13. 11. 2013 – středa  

 

Návrh: AS FSE UJEP schvaluje doplňkové termíny voleb na 7. a 13. listopadu 2013.  

Závěr hlasování: 9 pro x 0 proti x 0 se hlasování zdržel. 

Výsledek hlasování: Návrh byl při hlasování jednomyslně schválen  

 

V tomto bodu jednání byly vzneseny různé náměty k úpravě Volebního a jednacího 

řádu AS FSE UJEP, týkající se voleb do AS FSE UJEP. Vzhledem ke konci mandátu 

Akademického senátu v  diskuzi bylo doporučeno, aby se úpravou Volebního a 

jednacího řádu zabýval nový Akademický senát FSE UJEP, který bude ustanoven po 

volbách.  

 

 

Ad. 6. Svolání Akademické obce FSE UJEP 

Po diskuzi o programu akademické obce, kterou bude prezentace vedení fakulty, 

informace o personálních změnách a přípravě k akreditaci, prostor bude také 

nabídnut kandidátům do AS FSE UJEP k představení. Akademická obec bude 

svolána dne 23. října od 14 hodin.  

Ad. 7. Různé  

Děkan Jaroslav Koutský informoval o záměru fakulty prodat vozidlo Škoda Superb za 

částku 180 tis Kč rektorátu, který projevil zájem o výše zmíněné vozidlo.   

Proděkanka pro studium Kateřina Felixová informovala o vývoji stipendií pro 

pomocné vědecké síly. Současné smlouvy končí k 30. listopadu s tím, že během 

listopadu budou ustanoveny nové tarify na období od 1. 12. 2013 do 30. 11. 2014 a 

to ve dvou úrovních, 60 Kč a 100 Kč. Nižší hodinovou sazbou budou ohodnoceny 

jednodušší práce a částkou 100 Kč spolupodílení se na výzkumné práci.  



Proděkan pro vnější vztahy Pavel Kuchař požádal přítomné senátory a další 

proděkany a děkana o možnosti vyjíždět na studijní pobyty v rámci programu 

ERASMUS. A upozornil na snižující se tendenci počtu studentů, kteří vycestovali do 

zahraničí.  

Příští zasedání bylo stanoveno na 23. října 2013 od 13 hodin v místnosti studovny na 

Moskevské 54. Petr Hlaváček tímto ukončil jednání.  

Zápis ze dne 25. 9. 2013 provedla Kulštejnová Kristýna 

   

      Schválil:     …..………………………….. 

          Ing. Petr Hlaváček, Ph. D.

           Předseda AS FSE UJEP  

 

 


